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Toelichtende nota & vragen 
 
 

In het magazine “De Zondag” van vandaag lees ik tussen de pistolets en koffie door dat de schepen van financiën van de stad 

Brugge meldt dat de indexering aan de stad Brugge 6 miljoen euro op jaarbasis zou kosten. 

 

Bij voorgaande bespreking van de meerjarenplanning werd daar bij ons nogal minimaliserend over gedaan. 

 

Ook m.b.t. de stijgende energiekosten valt een serieuze impact op de financiën van de stad te verwachten, zo neem ik aan. 

 

Op hoeveel beloopt het te verwachten kostenplaatje voor onze stad? 

 

Heeft ons stadsbestuur al een idee hoe dit op te vangen? 

 

 

 
       Marc HENDRICKX (N-VA) 

        -gemeenteraadslid- 
 
 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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